



sollers

ОАО «СОЛЛЕРС»,
ул. Тестовская, д. 10,
подъезд 2,
Москва, 123317
Тел. +7 (495) 228 30 45
Факс +7 (495) 228 30 44
www.sollers-auto.com

Moscow

г. Москва

Consideration of auditor's conclusion on annual accounting statements of OJSC SOLLERS for 2013

The auditor's conclusion No. 7 dated 3 March 2014 on annual accounting (financial) statements of OJSC SOLLERS for the period from 1 January till 31 December 2013 was prepared in accordance with RAS requirements and presented by the auditor Biznes-KRUG ACG LLC.

No significant matters following the audit results were brought to the attention of the Audit Committee members.

The results were taken into consideration by the Audit Committee and assessed as appropriate.

О рассмотрении аудиторского заключения в отношении годовой бухгалтерской отчетности ОАО «СОЛЛЕРС» за 2013 год

Аудиторское заключение №7 от 3 марта 2014 в отношении бухгалтерской (финансовой) отчетности ОАО «СОЛЛЕРС» за период с 1 января по 31 декабря 2013 года, составленной в соответствии с требованиями РСБУ, было подготовлено и представлено аудитором ООО АКГ «Бизнес-КРУГ».

Существенных вопросов, требующих внимания членов Комитета по аудиту, не было поднято по результатам аудита.

Аудиторское заключение было принято Комитетом по аудиту к сведению и оценено как надлежащее.

Председатель Комитета по аудиту / Chairman of Audit Committee

S. Remes / С. Ремес